
 

 

 
Norsk Pointerklub 

REFERAT 
STYREMØTE 
07.08.24 

   

 

MØTETYPE Møte via Teams 

MØTELEDER Rune Hoholm 

PROTOKOLLFØRER Anne Grethe Hafslia 

DELTAKERE 

Rune, Lene, Ingrid, Olav og Anne Grethe. 
Fra AR: Steinar 
Fravær: Tine, Morten og Robert. 
 

 
 
Rune ønsket velkommen. 
 

Emner på dagsordenen 
 
 

SAK 27/24 
NYTT FRA AVLSRÅDET 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Uttak NM-lag. 
2.Digitale avlskonferanser høsten 2024. 
3.HD-fotografering av pointer. 
4.Hunder som i flere kull har gitt avkom med HD. 
5.Oversikt over nedfrosset sæd. 
 

KONKLUSJONER 

1.Uttak NM-lag blir 1.09.24. AR legger ut informasjon om dette på nettsiden. Det legges også ut informasjon om 
Nordisk pointermatch 
2.Oppfølging av helseundersøkelsen blir digitale avlskonferanser i løpet av høsten 24. AR jobber med å få inn 
foredragsholdere. Styret NPK gir avlsrådet myndighet til å bruke penger på foredragsholdere. AR ønsker en teknisk 
arrangør til de digitale konferansene. 
3.AR har diskutert antall HD-fotograferinger av pointer. Det er synkende tall på pointere som blir HD-fotografert. 
4.Styret gir AR mandat til å tilskrive eiere av hunder som i flere kull har gitt avkom med HD.  
5.Det er vedtatt at AR skal ha en frivillig oversikt over nedfrosset sæd fra pointere. Denne informasjonen kan fås 
på forespørsel til AR. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

4.Utarbeide skriv 
5.Lage oversikt over nedfrosset sæd fra pointere. 

AR  

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

SAK 28/24 
HOVEDPRØVEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Det mangler noen dommere til prøven. Ellers er det meste i orden i forkant av prøven. 
 

KONKLUSJONER 
 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 29/24 

LOTTERI 
HOVEDPRØVEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Organisering, gevinster 
 

KONKLUSJONER 

1.Karianne Kayser har sagt seg villig til å organisere lotteri som er knyttet til Hovedprøven. 
Lotteriet starter noen dager før prøven. 
Styret jobber med å skaffe premier til lotteriet. 
Premiene skal sendes til Karianne. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Skaffe premier. Styret   

 
 
 
 

SAK 30/24 

STATUS REDAKTØR 
HJEMMESIDEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Styret NPK jobber med å skaffe ny redaktør til hjemmesiden og FB-siden NPK. 
 

KONKLUSJONER 
Styret jobber videre med å skaffe redaktør. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 
 



 

 

SAK 31/24 

MEDLEMMER VERVET 
AV OPPDRETTER-
OPPFØLGING 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

I 2024 er det få nye medlemmer NPK som er vervet av oppdretter. Medlemmer vervet av oppdretter får gratis medlemskap ut 
kalenderåret.  Det er utarbeidet et utkast til informasjonsskriv som kan sendes til nye pointeroppdrettere, slik at de blir klar over 
denne ordningen. 
 

KONKLUSJONER 
 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Jobbe videre med utkastet. Sende utkast til styret Anne Grethe Innen 01.09.24 

 
 
 
 

SAK 32/24 

ENDRE LOKASJON FOR 
MIDT-NORSK 
POINTERTREFF 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Det er ønske om å flytte Midt-Norsk pointertreff til Folldal. 
 

KONKLUSJONER 

Styret NPK bifaller dette. 
I 2025 vil Midt-Norsk pointertreff arrangeres på Fjellsyn Camping i Folldal. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 
 

SAK 33/24 
EVENTUELT 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Pointerbutikken. 
2.Neste styremøte. 
 

KONKLUSJONER 

1.Den som er ansvarlig for pointerbutikken gis fullmakt til å bestille varer når det er behov. 
 Varelageret i Pointerbutikken må gjennomgås. 
2.Neste styremøte: 04.09.24 kl.20.00 på Teams. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

1.Avtale møte med Marit og Janne. 
2.Sende innkalling og agenda. 

Ingrid 
Rune 

 

 
 


